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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 24. SEPTEMBER 2024 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.30-20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-24-578728 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Dennis Winslow, Carina Kirkegaard 

Stæhr, Didde Minja Børling, Louise Nymark Junker, Daniel 

Wiingaard Bach, Sine Norlander Andreasen, Peter Lund, 

Louise Arndtsen, Ingelise Andersen, Mads Søborg, Emilie 

Dannef, Ruben Garcia, Tobias Ourø Vestergaard, Gitte 

Dahl Hansen, Annette Gottlieb 

 

 

AFBUD: 
Dennis Winslow, Didde Minja Børling, Ingelise 

Andersen 
 

MØDENR.: 02/2024-2025  

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

  

 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Heidi Bjørn Søborg. 

 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Godkendt. 

 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der er ikke afholdt møde endnu. 

 

3. Nyt fra skoleområdet (O) 

8. årgang har været på lejrskole i Jylland. 5. årgang tager til Gedser på lejrtur i næste uge (uge 40). 

 

Der er kommet to nye skoletilbud i kommunen: UngTårnbys heltidsundervisning (UTH) og UngTårnbys 

”Erhvervsklasser”.   

 

Alle medarbejdere på skolen skal tidsregistrere arbejdstid pr. 1.10.24. Retningslinjer for dette er drøftet i MED-

udvalget. Skolen benytter KMD Personale til tidsregistreringen.  

 

Tårnby Kommune har modtaget første del af en effektiviseringsanalyse udarbejdet af et eksternt 

konsulentfirma. Der er fundet nogle områder, herunder skoleområdet, der er udpeget til videre analyse i 

forhold til anbefalinger til effektiviseringspotentialer.  

 

Der er sendt information til skolen om ”Ny Rengøring” med de ændringer i rengøringen på skolen, som 

besparelserne har medført. Skolebestyrelsen opfordrer til, at eventuelle uhensigtsmæssigheder i forbindelse 

med ”Ny Rengøring” dokumenteres. 

 

Skolen har startet en proces op vedr. fornyelse af skolens ordensregler: Lærergruppen er pt. i en proces med 

bud på nye formuleringer. Forslag til nyt ordensreglement tages op i MED-udvalg, skolebestyrelsen samt 

elevråd.  

 

REFERAT 
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4. Nyt fra SFO (O) 

En forældrerepræsentant spurgte ind til det forsvarlige i, at eleverne i første klasse selv går til SFO, og dermed 

skal krydse Randkløve Allé på egen hånd. Det blev aftalt at undersøge, om der f.eks. kan stå en pædagog og 

føre tilsyn med, at eleverne krydser vejen. Områdeleder vender tilbage til skolebestyrelsen med svar på dette. 

Der arbejdes på en aktivitetsbaseret kalender for SFO’en. 

 

5. SFO Servicemål 2025. Bilag 1 (O/D)  

Der er arbejdet med årshjul i forhold til at skabe tydelighed over aktiviteter. Der er ændret i personalets 

mødetider, så flere pædagoger og medhjælpere er til rådighed i åbningstiden, og mængden af aktiviteter kan 

øges. På Corneliusmindevej sendes der aktivitetsprogram ud, så det er tydeligt for forældrene, hvad der sker i 

SFO den kommende tid.  

 

Områdeleder kom med opfordring til, at der er repræsentanter fra skolebestyrelsen, der besøger SFO’erne 

med jævne mellemrum. Der udarbejdes et oplæg til, hvad der skal være i fokus, når skolebestyrelsen kommer 

på besøg. To forældrerepræsentanter meldte sig til dette. 

 

6. Lærernes dag (D) 

 

Det er international Lærernes Dag lørdag den 5.10. Skolen fejrer dagen fredag den 4.10. Her bliver flaget 

hejst, og skolebestyrelsen er værter for morgenmad til alle medarbejdere på skolen.   

 

7. Princip for mindre digitale enheder. Bilag 2 (B) 

Med få rettelser til det sproglige blev princippet godkendt. 

 

8. Procedure for godkendelse af referat i skolebestyrelsen (B) 

 

Det besluttes, at bestyrelsesmedlemmer, der ønsker at skrive under på referatet på rundsendt 

underskriftsblanket i forbindelse med skolebestyrelsesmødet fortsat gør det, mens andre 

bestyrelsesmedlemmer først godkender pr. mail, når færdigt referatet er udsendt. 

 

9. Folkeskolens kvalitetsprogram (O) 

 

Skolelederne i Tårnby Kommune og centerchef for Skole og Fritidsliv deltager i Folkeskolekonferencen i 

Kolding den 25.9. Her er Folkeskolens kvalitetsprogram herunder oplæg om de nye fagplaner, 

juniormesterlære og meget andet på programmet.  

 

10. Økonomi (O) 

Jf. besparelse i kommunen og det at kunne redegøre for penge, som skolen vælger ikke at anvende i dette 

efterår, har skolen fundet midler ved bl.a. at udskyde indkøb af kopimaskine, reducere i indkøb af kopipapir 

samt undlade at investere i videoovervågning. Også i SFO-regi er der fundet midler. 

 

11. Skole/-hjemsamtale konceptet (O/D) 

Der har fra lærernes side længe været et ønske om at se nærmere på skole-/hjemsamtale set-up’et. Ønsket er 

opstået på baggrund af et øget skole-/hjem-samarbejde i forhold til en del af skolens elever, hvor der er en 

frekvent kontakt på Aula, via telefonsamtaler og møder af forskellig karakter.  

 

Skolebestyrelsen er villig til at drøfte dette, men ønsker at der fortsat er årlige, fastsatte kontaktflader i skole-/ 

hjem-samarbejdet for de forældre og elever, hvor der er sjælden kontakt i løbet af et skoleår.  

 

Skolebestyrelsen bad om et oplæg til et nyt koncept/set-up for skole-/hjemsamtalen, hvor skolebestyrelsens 

bidrag medtages. Dette tager skoleledelsen med tilbage til lærerne.  
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12. Projektopgaven på 9. årgang (O/D) 

Punktet udgår. Der er endnu ikke lovhjemmel til at ændre krav om opgaven. 

 

13. Nyt fra Børne- og Skoleudvalget (O) 

Orientering fra Sundhed- og Omsorgsudvalget, som har besluttet at gå videre med Projekt Sød Balance/Er du 

for sød? En afprøvningsfase er nu startet op på to skoler (Skelgårdsskolen og Korsvejen) på årgangene 0-3 kl.  

 

Der er oprettet et frivilligdrevet tilbud i Familiehuset til børn med særlige behov. Der er både en ungecafé og et 

forælder-tilbud. 

 

Børne- og Skoleudvalget har godkendt, at Tårnby Kommune tilsluttes projektet STIME (styrket tværsektoriel 

indsats for børn og unges mentale sundhed). Det er Center for Børn og Familier der gennemfører forskellige 

forløb for sårbare børn, unge og deres familier: "Få styr på angsten", "Når bekymring og tristhed fylder for 

meget".  

 

Børne- og Skoleudvalget er i gang med en ændring af kommunens Beredskabsplan for overgreb mod børn og 

unge, hvor der arbejdes med et nyt kapitel om digitale krænkelser og overgreb. 

 

Budget 2025: Kommunens to-årige budgetaftale (24/25) med enkelte ændringer videreføres.  

Der er blevet mulighed for at tilbageføre de besparelser, der blev vedtaget til budget 2024, på hhv. 

klubområdet (åbningstider) og Solkolonierne (øget brugerbetaling). Derudover er der tilført væsentlige midler 

til tandregulering. Der er også afsat en pulje til tiltrækning og tilknytning af arbejdskraft.    

 

14. Eventuelt 

Intet. 

 

15. Underskrivelse af referat 

 

16. Personsager (O) 

 

 


